
 
 

PROTOKOLL 

Styremøte 

Midt-Norge 110-sentral IKS 

 

 

Til stede: 

Leder:  Michael Momyr 

Nestleder:  Anna Karin Hermansen   

Medlem:  Frank Grønås 

Medlem:  Elisabeth Høyem  

Medlem:  Malene Stræte 

Varamedlem: Frode Skogås 

Medlem:  Frank Hansen 

 

 

 

 

 

Fra MN110: Arvid Vollum 

   Anders Reitaas 

 

Forfall: Per Øystein Karlsen 

 

 

 

Sted:    Midt-Norge 110-sentral IKS 

Tid:   Onsdag 23.08.2017 kl. 08.30 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

Saker til behandling: 

 

 
24/17  Godkjenning av møteinnkalling og siste protokoll. 

 

     FORSLAG TIL VEDTAK:  

    Styret vedtar enstemmig møteinnkalling og protokoll fra 14.06.2017. 

 

  

25/17  Status økonomi og likviditet. 

 

  VEDTAK:  

  Styret tar informasjon fra Daglig leder til orientering. Styret ønsker en mer 

oversiktlig fremstilling, slik at faktiske tall kan sees opp mot budsjettet. 

 

 

 

26/17  Fordeling alarmabonnementsinntekter. 

 

  Innledning: 

  Det er kommet et forslag fra TBRT til ny avtale om som gjelder ABA og fordeling 

av inntektene fra abonnementene. I og med at våre eiere, som også er eiere av 

brannvesenene har ulik tilnærming til dette, foreslår ledelsen i sentralen en 

ordning der eierne av brannvesenene kan foreta sine egne vurderinger rundt 

dette. Hvis alle abonnementsinntekter blir tilbakebetalt kommunene (eierne) vil 

bidraget til 110-sentralen øke med ca. kroner 30 pr innbygger. Denne økningen 

vil imidlertid tilsvare de refusjonene kommunene får. 

   

   Det er kommet et forslag fra TBRT til ny avtale om som gjelder ABA og fordeling 

av inntektene fra abonnementene, og ønsker direkte forhandlinger med sentralen.  

  Forslaget som er kommet fra TBRT, er en ordning som har skapt veldig mye støy i 

regionen over mange år, og ledelsen i sentralen anbefaler derfor en ordning som i 

regionen mest sannsynlig er noe mer «støyreduserende» og ikke minst rettferdig. 

 

  VEDTAK: 



 
Styret innstiller overfor representantskapet: 

 

1. MN 110 har fortsatt ansvar for innkreving av avgift fra alarmabonnementskunder. 

2. Avgiftsinntektene refunderes i sin helhet til den eierkommunen hvor alarmobjektet er 

lokalisert. 

3. Ilegging av gebyr for unødige alarmer praktiseres ulikt blant det enkelte brannvesen 

innen MN 110 sitt ansvarsområde. Styret foreslår derfor at det enkelte brannvesen 

foretar innkreving av gebyr for unødige alarmer. MN 110 oppdaterer fortløpende 

kundelister/abonnentlister innen det enkelte brannvesen. 

4. Denne endringen medfører en årlig utgiftsøkning på ca. 30 kroner pr. innbygger i våre 

eierkommuner. (Fra kroner 59 til ca. kroner 90) 

5. Ordningen trer i kraft pr. 1.1.2019 

     

 

27/17 Bemanning og rekruttering. 

  

VEDTAK: 

Styret tar informasjon fra Daglig leder til orientering. 

 

 

28/17 Informasjon og Aktivitetsplan høst 2017. 

  

VEDTAK: 

Styret tar informasjonen fra Daglig leder og NK til orientering. 

 

 

27/17 Organisering av 110-sentralen. 

  

VEDTAK: 

Styret gir en innstilling til Representantskapet i desember i forhold til fremtidig 

organisering. På bakgrunn av vedtak i Formannskapet i Trondheim kommune 

påbegynnes arbeidet.  

 

 

 

 

 

Eventuelt: 

 



 
 

 

 

Møtet slutt: kl. 10:15 

 

 

 

 

 

Protokollen godkjent. 

        


